
Protoko]-]- för årsmöte 2O2O 02 lt med SPF

Seniorerna i Högsby. Lokal : Församlingshernrret.

S 1 Årsmötets öppnande:

Monica Langerfors Bodin häfsade välkommen och förkfarade
mötet öppnat.

S 2 Parentation:

Kh Jonathan Darte hölL parentationen för de nio, under
2019 avlidna med.Lemmarna. Ljus tändes för var och en.

S 3 Va1 av mötesfunktionärer:

Mötet valde Anders trk till ordförande, Ingrid Donne
custafson till sekreterare samt Birgitta Cederföf och Ola
Strömbom t.i 11 j usterare.

S 4 Kalle1se till årsmötet:

Ärsmöteskallelsen fanns i progranunet för våren samt i
tidningen "InnehåLl". Detta godkändes,

S 5 Fastställande av föredragningslista:

Föredragnings.L i stan godkändes med ett tiLlägg: Som S 21
infördes "Övriga fräqor", varpå sista S; "Årsmötet
avslutas" fick nr 22.

S 5 Styrelsens verksamhetsberättelse och årsredovisning:

Verks amhet sberätte f sen och års redovi sningen godkändes och
lades t.h. (BiL. 1 och 2)

S ? Revisionsberättelsen:

Revi s ionsberätte I s en uppfästes av Olov Ryner, rev suppl,

Ärsmötet godkände den och lade den t.h. (Bi].3)

S I Beslut om resuLtat- och balansräkning:

Såväf resuLtat- som balansräkninq godkändes och lades
t.h.



S 9 Ärtsvarsfrihet för styrelsen för 2079t

Enligt förs1ag från revisorerna g.av årsmötet styreLsen
ansvarfrihet för 2019.

S10 Kostnad.sersättning för styrel-sen:

Vafberedningens förs1ag var att öka ersättningen ti11
styrefsen från B 100 ti11 10 000 kr aLt fördefa inom sig.
Detta bfev också beslutet.

S11 Motioner:

Det fanns inga inkomna motioner aLt behandla.

S12 Beslut om budget för 202O 6amt verksarnhetsplan för
året:

Ärsmötet godkände budgeten med tilläqq från Staffan Hedin
om 300 kr i ersättning ti1l var och en av de ordinarie
revisorerna. ( Bil. 4) Verksamhetsplanen fick också
godkänt. (Bi1. 5)

S13 Åreavgift 2021:

Styrel s ens /valberedningens föreslag var oförändrad
avgift, dvs 260 kr, vilket klubbades.

S14 Ant.aL styrel"seledanöter:

Ätta s tyrel seledamöter föresfogs, vilket också gtodkändes.

S15 va1 av styreLseordförande för 2020:

Monica Langerfors Bodin föresLogs och hon blev enhä11igt
vald.

S15 Val av övriga styrelseledamöter:

Vafda blev:

Inger Svensson

Doris Elleby
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Marika Widesdol-ter nyval 2 är

( I styrelsen finns Lars Axetun och Monica Langerfors
Bodin, som båda ihar 1 år kvar. )

S17 VaI av revisorer och ersättare:

ordinarie: Bengt Elleby och Kia Garpenstedt, ersättare:

Birgitta Cederföf och olov Ryner. Santliga omvaldes och
utsågs på 1 år.

S18 Orrbud och ersättare tiII Distriktstänman 2OL0 03 23
på Oskarshamns Folkhögskola:

Utsågs Monica Langerfors Bodin (självskriven såsom
föreningens ordf.) sam1, Staffan Hedin och Inger Svensson,
ordinarie. Till ersätlare vafdes Ingegerd Doget:tz Runnsiö
och Guni.Lla Mörstam.

S19 Antal ledamöter i va]-beredningen:

BesLut om antal kLubbades inte, men två personer och hela
styrelsen godkändes som valberedning:11 personer.

S20 ordförande i valberedningen och övriga ledamöter:

Se ovan. Marianne Ek utsågs som ordförande i
va lberedningen . Des suton fick Eva ohlsson uppdraget att
ingå i valberedningen samt styrelsen.

S21 övriga frågor:

Marianne Ek önskade att styrefsen sku]fe 1äqga krutet på
bra program vid månadsmötena och samarbeta med olika
förenlngar. Det bLev mötets beslut. Monica replikerade
med att visst samarbete redan förekom.ner. Hans Seife
vifte, att man skulle ta kontakt med PRo för att få flera
personer till bridgen. Styrelsen flck i uppdrag att göra
så.

522 Årsmötets avslutning.

Ordförande Anders Ek svingade kLubban och förkfarade
årsmötet avsfutat.

Så vidtog' kaffedrickning, avtackningar och
lotteridragning .

Vid mötet underhölf kören under ledninq av John-Erik

L t Ar<-



Wåhfins ledning.

Högsby som ovan:
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Ingrid Donne Gusta fson, sekr. Anders Ek, ordf.

Birgitta Cederföf, fj us terare OLa Strömbom, j usterare
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